
S kräver att utförsäljningen av allmännyttan granskas
På onsdagskvällen tog den borgerliga majoriteten i de tre bostadsbolagen beslutet att sälja 2882 lägenheter ur Stockholms
allmännytta. Ärendet har varit hemligstämplat och handläggningen har skett i de tre bolagsstyrelserna på mindre än en vecka.
Nu kommer rapporter om bristfällig information kring hur värderingarna av försäljningarna genomförts. Socialdemokraterna
anmäler nu hanteringen av värderingarna till Stockholms stads revisorer.

– Vi har haft en rad affärer i Stockholm där den borgerliga majoriteten, i sin ideologiskt motiverade försäljningsiver, avyttrat stadens egendom
till ett alltför lågt pris. I en så stor affär som nu är aktuell är det viktigt att revisorerna gör en grundlig utredning av hur värderingarna gjorts så
att den borgerliga majoriteten inte återigen rear ut stockholmarnas egendom, säger Karin Wanngård (S), oppositionsborgarråd i Stockholms
stad.

Med anledning av den bristfälliga information som tillhandahållits styrelserna i de tre bostadsbolagen uppmanar Socialdemokraterna i
Stockholms stadshus stadens revisorer att granska hanteringen av utförsäljningen.

– Att avyttra ett så stort antal lägenheter utan att med en rad beskriva hur värderingen är gjord skapar misstro mot affären.  Det är omöjligt att
avgöra om försäljningarna är motiverade affärsmässigt och utifrån bolagens bästa, säger Leif Rönngren (S), styrelseledamot i Stockholms
hem.
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